
Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 

dňa 17. apríla 2023 

 

Prítomní: Mgr. art. Miroslav Kisty, Mgr. Jaroslav Čúrny, JUDr. Tímea Sotáková, Ing. Eva Muchová, Mgr. Eva 

Bučková, Mgr. Michal Korpa, Ján Paľo, Mgr. Erika Šimková 

Program:  

1. Informatívna správa a diskusia o podujatí Dvadcatiperši jarni jurmarok. 

2. Príprava strategického materiálu o súpise pamätihodností mesta Michalovce.  

3. Rôzne. 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Mgr. art. Miroslav Kisty. Za neúčasť na komisii sa ospravedlnili Ing. Filip 

Kaľavský. V úvode prítomní členovia odsúhlasili program rokovania tak, ako bol naplánovaný.  

 

Rokovanie 

1. Informatívna správa a diskusia o podujatí Dvadcatiperši jarni jurmarok. 

- Michal Korpa informoval prítomným o programe jarmoku, viď plagát. 

2. Príprava strategického materiálu o súpise pamätihodností mesta Michalovce. 

- Historik Zemplínskeho múzea a kronikár mesta Michalovce informoval komisiu, že novým 

pamiatkovým zákonom sa chránia hnuteľné i nehnuteľné pamiatky. Pamiatkový zákon dáva možnosť 

vytvoriť jednotlivým obciam súpis pamätihodností /hmotné i nehmotné pamiatky/. Účelom je, aby sa 

chránili umelecké diela a objekty, napr. aj cintoríny, kríže a pod. Prostredníctvom VZN by tak boli 

chránené z úrovne samosprávy. Je to spôsob ako predísť tomu, že umelecké dielo bude zničené, 

poškodené či ukradnuté. Aktuálny prípad je napr. rekonštrukcia Kostolného námestia, kde ohrada, 

ktorá bola okolo kríža, už tam nie je, boli to gotické rebrá z Dómu svätej Alžbety, keby boli zaevidované 

v takomto súpise, nebolo by došlo k ich odstráneniu. Podnet na zhotovenie súpisu má prísť od komisie 

kultúry. Postup: komisia kultúry má dať podnet buď na komisiu alebo určiť odbor či organizáciu, ktorá 

by mala určiť pamätihodnosti (môžu sa tam zaradiť aj pamätihodnosti, - návrhové listy. 

3. Rôzne. 

- E. Šimková sa opýtala, či kultúrna komisia môže zasahovať do programu jednotlivých podujatí. 

Členovia komisie môžu svoje návrhy, podnety či pripomienky nadniesť na zasadnutiach komisie a tie 

budú tlmočené ďalej kompetentným, ktorí podujatia organizujú. 

- P. Muchová sa informovala, či mesto pripravuje podujatie ku dňu detí. Podujatie sa pripravuje, bližšie 

informácie poskytneme hneď, ako to bude možné. 

- Predseda komisie informoval o postupe v prípravách podujatí v lete v parku Kerta. 

 
 

Mgr. art. Miroslav Kisty  
predseda komisie  

Zapísala: Mgr. Adela Kalaninová  


